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اينبار به استيلي ميگويم برود

مديرعامل باشگاه پرسپوليس در پاسخ به اين سؤال كه استيلي اعلام كرده چند بار با شما حرف زده كه از اين تيم برود

...

مديرعامل باشگاه پرسپوليس: اينبار به استيلي ميگويم برود
جام جم آنلاين: مديرعامل باشگاه پرسپوليس در پاسخ به اين سؤال كه استيلي اعلام كرده چند بار با شما حرف زده كه از اين تيم برود

اما شما مخالفت كرديد با خنده گفت: اين بار اگر با من حرف بزند ميگويم برود.
محمد رويانيان روز يكشنبه در جریان حضور در محل تمرین پرسپولیس در جمع خبرنگاران گفت: با توجه به اينكه با سپاهان در خانه
بازي ميكرديم بايد اين بازي را ميبرديم. البته سپاهان تيمي است كه قهرمان آسيا را شكست داده و در واقع قهرمان آسيا است. اين

تيم دو سال پياپي قهرمان ايران بوده و تيمي بسيار قوي است. دوست داشتيم آنها را ببريم چون احتياج به برد داشتيم اما نشد.

وي در پاسخ به اين سؤال كه استيلي اعلام كرده چند بار با شما حرف زده كه از اين تيم برود اما شما مخالفت كرديد با خنده گفت:
اين بار اگر با من حرف بزند ميگويم برود.

رويانيان در خصوص نارضايتي هواداران و خطي بودن شعارها گفت: به هيچ عنوان قبول ندارم هواداران پرسپوليس اين تيم را
تضعيف ميكنند. تا آخر عمرم هم اين حرف را ميزنم. ممكن است برخي از اين هواداران جوان باشند و احساسات خود را نشان
دهند. اين نظر من است اما به نظر من اينها اصلا هوادار ما نيستند. تعدادي هستند كه ميخواهند تيم را خراب كنند. راهي براي آنها

پيدا كرديم و چارهاي انديشيدهايم و خواهيم انديشيد.

مديرعامل باشگاه پرسپوليس تاكيد كرد: اينها قبلا هم اين كارها را ميكردند اما بايد اين مسائل را ريشهكن كنيم. معني ندارد كه يك
عده اين كار را انجام دهند. متأسفانه بعضيها در باشگاه با بعضيها بستهاند. البته چند سال است كه اين طور است و ما بايد آن را
ريشهكن كنيم كه من اين كار را ميكنم. خوشبختانه پايشان را از باشگاه بريدهايم. به يكسري از آنها هم گفتهام آزمايش پزشكي بدهند

كه ديگر رفتند و نيامدند.

رويانيان ادامه داد: براي بقيه هم صد در صد پرونده تشكيل ميدهيم و رفتارهايشان را كنترل ميكنيم. برنامهاي داريم كه از همه
مسائل فيلمبرداري كنيم تا همه چيز را كنترل كنيم. من معتقدم نبايد بيادبي شود و بايد به يك مربي احترام گذاشت.

وي يادآور شد: همينها زشتترين برخورد را با دايي داشتند. دو تا از ليدرها تير شدند تا دايي را آنطور تهديد كنند. آن موقع كه آن
اتفاق براي دايي افتاد به عنوان يك ايراني به من برخورد. اينها سرمايههاي فوتبال ما هستند. استيلي و دايي ارزشمند هستند. من
اجازه نميدهم هركسي بخواهد اين و آن را خراب كند؛ تا ابد اجازه نميدهم. من مديرعاملي هستم كه تحت تأثيرات تخريبهاي
كسي قرار نميگيرم. همه ما براي يك مملكت هستيم و بايد حرمتها حفظ شود. البته ما هم ايرادهايي داريم كه بايد آن را برطرف

كنيم.

مديرعامل باشگاه پرسپوليس در پاسخ اين سؤال كه چرا ۹۵ هزار صندلي و سكوي ورزشگاه آزادي در ديدار برابر سپاهان خالي بوده
گفت: شرايط آب و هوايي و تغيير روز بازي باعث شد به جاي جمعه بازي شنبه برگزار شود. جمعه تعطيل بود و همه ميتوانستند به

ورزشگاه بيايند اما شنبه امكان نداشت هركسي به ورزشگاه بيايد.

روياينان عنوان كرد: پرسپوليس با يك برد تكان ميخورد و به بالاي جدول ميآيد و آن وقت هواداران ما ميآيند چون همه آنها مرد
هستند. من از هواداران ميخواهم حرف اين و آن را گوش ندهند و محكم باشند. ما با هم پيروز ميشويم و سپس بلند ميشويم و

مشكلات پرسپوليس را حل ميكنيم. در اين مدت من ديدم مشكلات پرسپوليس محصول چند سال بي برنامگي بوده است.

وي در پاسخ اين سؤال كه اعتراضي به برنامههاي سازمان ليگ ندارد گفت: آنها هم زحمت ميكشند البته پرسپوليس ضربه خورده اما
بايد با انگيزهتر اين مشكلات را برطرف كنيم.

رويانيان در خصوص قضاوت فغاني در بازي مقابل سپاهان گفت: داور بازي روز گذشته داوري بود كه با خانواده است و يكي از داوران
بينالمللي ماست و بازيهاي زيادي را سوت زده اما نميدانم چرا با ما اين كار را كرد. نوروزي بازيكن باادب و خوبي است. ما انتظار
داشتيم داور ضمن رعايت قانون در برخوردهاي خود نيز بازيكنان را درك كند. جا دارد از سازمان ليگ و كميته داوران بابت زحماتشان

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/28624/


تشكر كنم كه زحمات زيادي كشيدهاند تا روز آخر هم اين حرف را ميزنم اما به ما فشارهايي آوردهاند كه اصلا خوب نيست.

مديرعامل پرسپوليس اظهار كرد: وقتي بازيكن ما به داور ميگويد برو بابا و سپس داور به او ميگويد شكمت برود اين صحيح نيست.
ما ايشان را دوست داريم و احترام كميته داوران را هميشه نگه ميداريم اما بالاغيرتا دوست داريم به داوري بازي پرسپوليس و
سپاهان رسيدگي كنند. اين بازي انصافا نياز به بررسي بيشتر دارد چون به ما ظلم شده اما من باز هم تأكيد ميكنم هميشه بايد احترام

داوران را نگه داشت.

رويانيان درباره پرونده شيث رضايي و نصرتي گفت: كميته انضباطي بايد نظر خود را اعلام كند.اين دو بازيكن با من قرارداد دارند و
باشگاه پرسپوليس بايد براي آنها تصميم بگيرد كه گرفت. حالا بايد ببينيم فدراسيون چه تصميمي براي آنها ميگيرد چون ما هم بايد

تابع رأي بزرگترها باشيم.

وي در پايان درباره ميثاق معمارزاده گفت: خيليها بايد رفتار خود را درست كنند. رفتار غيرحرفهاي و عصبانيت براي ما فايدهاي ندارد.
بايد بدانيم به تيمي كه در آن بازي ميكنيم بايد احترام بگذاريم چون مربي تشخيص داده كه اين اتفاق نيفتد. پس او حق دارد

برخورد كند. واقعا بد است كه اين برخوردها در تيمي ديده شود. (فارس)
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